
El govern municipal del PSC i la Generalitat  

no pensen  soterrar els FGC ni fer el Passeig 
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entesapersabadell 

Si no es fa ara, no es farà mai.  
Més endavant, tècnicament serà 
inviable i econòmicament  inassumible 
en molts i molts anys. 

Després de mesos de no dir la veritat, 
d’aprovar -junt amb CiU i PP- convenis que 
tan sols eren una cortina de fum, de somiar 
amb requalificacions i plusvàlues, de 
generar falses expectatives,... finalment, el 
govern municipal ha anunciat que el 
soterrament no es farà.  

El govern municipal i la Generalitat han 
enganyat i confós deliberadament  els veïns. 

L’Entesa  demana  que no continuïn 
confonent la ciutat  dient que el soterrament 
es farà més endavant i vol que la Generalitat 
financi l’obra. 

Convertir les vies dels FGC en un Passeig 
entre Gràcia a Can Feu és un projecte 
llargament reivindicat i esperat. L’any 2010 
l’Ajuntament i la Generalitat es van 
comprometre realitzar l’obra.  



promeses ... 

... i més promeses  

... que han acabat 
sent un absolut 
engany 


